

Title (en)
Device for supporting apparatus for elevator shaft with T-shaped guide

Title (de)
Gerätehalterungsvorrichtung für Aufzugsschacht mit T-Führungsschienen

Title (fr)
Dispositif de support d'appareils pour gaine d'ascenseur à guides en T

Publication
EP 2527282 A1 20121128 (FR)

Application
EP 12163638 A 20120410

Priority
FR 1154544 A 20110525

Abstract (en)
The device has support arms for supporting operating and maintaining apparatuses of a lift shaft, and hooking pieces (2, 3) fixed to a hooking zone of an elongated body (1) of the device for fastening the body on a T-shaped guide of a lift shaft. Each hooking piece comprises a central portion carrying two wings whose front surfaces are aligned with a front face (25) of the central portion for forming a bearing surface (24) of the hooking piece on an outer edge of wings (28, 29) of the guide.

Abstract (fr)
Dispositif de support d'appareils pour gaine d'ascenseur à guides en T. Il comporte d'une part, un corps (1) allongé, présentant une zone d'accrochage au guide en T et un bras de support des appareils, d'autre part, deux pièces d'accrochage (2, 3) destinées à être fixées au corps (1) dans sa zone d'accrochage pour assurer la fixation du corps (1) sur le guide en T. Chaque pièce d'accrochage (2, 3), comporte une partie centrale présentant une face avant (25) constituant une surface d'appui de la pièce d'accrochage (2, 3) sur le bord extérieur d'une aile (28, 29) du guide en T.

IPC 8 full level
B66B 7/02 (2006.01)

CPC (source: EP)
B66B 7/027 (2013.01)

Citation (applicant)
• JP 2011063435 A 20110331 - TOSHIBA ELEVATOR CO LTD
• EP 1726553 A1 20061129 - STEM SRL [IT]

Citation (search report)
• [XDYI] EP 1726553 A1 20061129 - STEM SRL [IT]
• [Y] GB 190301693 A 19031126 - BLEWETT PERCY
• [AD] JP 2011063435 A 20110331 - TOSHIBA ELEVATOR CO LTD

Cited by
CN106241528A; CN108328454A; CN106241527A; ES2557505A1

Designated contracting state (EPC)
AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)
BA ME

DOCDB simple family (publication)
EP 2527282 A1 20121128; FR 2975681 A1 20121130; FR 2975681 B1 20140411

DOCDB simple family (application)
EP 12163638 A 20120410; FR 1154544 A 20110525